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Bestyrelsesmødet afholdt i klubhuset kl. 18.30 

Deltagere: Aksel, Erik, Svend, Susanne, Inge, Bjørn og Knud 

Dagens gæst: Poul 

1. Forslag fra Kaninudvalget. 

En forespørgsel fra Kirsten & Bo, gældende retningslinjerne for indførelse af 

ny-golfer i klubben, samt generel adfærd på banen blev gennemgået og 

debatteret. 

• Hvordan undgår vi langsomt spil på banen, bl.a. ved at spille stablefor 
når der er mange på banen og samle op, når der ikke kan nås point på 

hullet. Være mere opmærksom på om man sinker bagved kommende, og 
mere fleksibel til at lukke igennem.  

• Hvad er grænsen for samlet spillehandicap i en bold, der er indstillingen 
max 144 i samlet Hcp (dog ikke gældende i turneringer og lukkede 

arrangementer) 
• Hvilke kriterier skal opfyldes for at få banetilladelse (grønt mærke). 

Godkendelse fra Pro’en – giver adgang til kaninaften. 
Regelundervisning (Golfreglerne, lokalreglerne og ordensforskrifter). 

Livet som kanin – adfærd på banen og spille sig ned til HCP 54. 
På tværs af kaniner og ”Golf med mere” ensrettes reglerne. 

 

Klubben indkalder snarest Kaninudvalget (Kirsten og Bo) til at deltage i et 

udvalg, bestående af Svend, Susanne, Kirsten, Bo og Poul.  

 

2. Gøre livet nemmere for buggy udlejning. 

Benny giver et bud på en port mere, hvor greenkeeperne har frontlæsseren, 

således at den Gator boldopsamlerne bruger flyttes. Det giver mere plads til at 

få buggy’erne ud og ind, samt mere albuerum til klubbens ejendomsservice. 

 

3. Fårefedt og vanding af de nye træer. 

Bjørn kunne fortælle at det var svært at holde liv i træerne pga. tørken, og har 

kontakt til kommunen m.h.t. vandingen, da det jo er for kommunen vi egentlig 

har træerne og vi har en begrænsning på hvor mange kubikmeter vi må bruge 

om året, samt der betales vandafledningsafgift (indtil videre er der brugt 

mange liter vand).  For tiden bliver det kun de ”store” træer som vandes. 

For at undgå hare og dådyr, spiser barken på de nye træer, skal de smøres 

med fårefedt (giver en lugt de ikke kan lide), og det er et problem at skaffe 

det, da flere slagtere i kommunen er lukket. Løsningen var internettet. 
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4. Turnerings udvalget. 

Svend kunne informere om at der var åbnet for sidste halvårs turneringer, 

men der manglede lige en lille smule vedr. klubmesterskabet i scratch. Som 

forsøges afviklet på en ny måde i år. 1. runde af mesterskabet, afvikles som 

en gunstart lørdag formiddag i diverse rækker. De rækker der afgøres over 18 

huller får kåret mesteren der. De rækker som afvikles over 36 huller herunder 

Allover, har løbende start fra hul 1. om eftermiddagen, med de laveste scorer 

først uanset aldersgruppe. Efter endt runde kåres de enkelte aldersgrupper og 

Allover mesteren i herre og damer (laveste score af alle over 36 huller). 

5. Info fra kontoret. 

• Den nye grill og indbygningsovn er taget i brug. 

• Der er kommet 28 nye medlemmer (20 fuldtids og 8 flex) ind i klubben i 
år, samt et antal gamle medlemmer som er vendt tilbage. 

• Der muligheden for at oprette et 37+ træningshold efter sommerferien 
undersøges, samt give mulighed for begyndertræning både mandag og 

torsdag. 
• Der er kommet et bud på en webshop hvor der er mulighed for at købe 

fremtidens klubtrøje m.m. og Poul arbejder videre med at få det op og 
stå.  

• Michael og John, kom med et forslag til et læskur mellem greenen på hul 

4 og 5’erens tee-sted. Poul snakker med de herrer, som gerne vil være 
teamet, og søger om tilskud hos Nordea fonden. 

• Holger har købt olie til terrassen og i samarbejde med Benny udskifter 
strøer og brædder, der hvor det er mest nødvendigt. 

 

6. Endnu en gang kom vejen mellem hul 2 og 3 op. 

Poul sørger for skiltet igen kommer op ved den lille vold, som oplyser hvad der 

står i klubbens ordensforskrifter.  

Der er kun en vej hvis man spiller normal banen, og det er ad stien, op over 

højen. 

Der undersøges via ordens- og regeludvalget i DGU, om der er problemer i 

vores regel. 

Når vi til næset møde forhåbentlig har svar drøfter vi, hvordan vi vil takler 

overtrædelse af forbuddet fremadrettet. 

7. Flex-medlemmer. 

Der undersøges hvordan udviklingen er gået med antallet af flexmedlemmer i 

klubben. Poul ser om man kan trække en statistik ud fra golfbox.  

 

Næste møde er d. 10 august kl. 18.30 i klubhuset. 


